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当地酒店

Local Hotel

精选精选日本北陆(合掌村)日本北陆(合掌村)
大阪/京都/郡上/高山/金泽/富山/岐阜+百川乡合掌村

晚天
6  4

第一天    吉隆坡 / 大阪           （机上用餐）

集合于国际机场乘搭客机飞往大阪关西国际机场。抵达后入住酒店。
酒店：大阪N门酒店或同级（当地4星级酒店）

第二天    大阪 / 京都 / 高山            （早午晚）

早餐后，外观毕后，送往京都游览伏见稻荷大社。醍醐寺三宝院作为
醍醐寺的分院建立于1115年，但是在统一了日本的封建领袖丰臣秀吉
的命令下于1598年接受了完全的翻新。这是那个时代的富裕的很好的
例证。这座寺庙的kano绘画和花园是它的特别吸引人的特色。毕后，
前往游览金阁寺（含门票），建于1379年，原为足利义满将军（动画
聪明的一休中利将军原型）的山庄，后改为禅寺“菩提所”。这座高
调华丽的禅寺，与前方的镜湖池交相辉映，成为京都最经典的画面之
一。毕后，前往高山入住温泉酒店。
酒店：希达广场温泉酒店或同级（当地4星级温泉酒店）

第三天    高山 / 白川乡 / 金泽 / 富山    (早午晚)

早餐后，前往飞弹高山古街，是400年前高山城城主金森長近效仿京
都開發的城下町(城堡周圍的城市)。金森長近是豐田秀吉麾下的歷史
名將，在飛驒地區留下城郭、神社與佛堂等許多歷史遺跡。金森長近
曾在千利休及古田織部等茶道名師之下學習，據說高山如此優美的街
景就是受到茶道深奧的境界所帶來的獨特美感的影響。尔后，前往游
览上三之町，则是这城市最著名，保存最完善的古街，每一间房子都
保留了江户时代格子窗建筑的古朴风貌，除了日本游客，也吸引不少
外国观光客前来，更是日本女性心目中票选第一名的魅力老街。毕后
，前往1995年被联合国教科文组织列为世界文化遗产的百川乡合掌村
，参观日本传统建筑珍宝，百多栋【合掌造】茅草屋顶的民家，造型
非常特殊，营造出一种很幻想式的田野风情。毕后，游览兼六园，日
本三大名园之首，建于1676年，直到1871年才完工对外开放。原来只
是金泽城藩主的庭园，经历代藩主的整修扩建，而成为一座美丽的回
游林泉式庭园。兼具宏大、幽辽、人力、苍古、水泉、眺望等六大胜
景。兼六园的名字取自于中国宋代诗人李格非所著的《洛阳名园记》
，兼备李格非所提出的“宏大、幽邃、人力、苍古、水泉、眺望”的
名园条件，所以命名为兼六园。
住宿：富山皇冠假日酒店或同级（当地4星级酒店） 

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season,
accommodation may not be in the city mentioned .

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

第四天  富山 / 郡上 / 岐阜        （早午晚）

早餐后，前往参观牧歌之里，这里的花，生長於標高1000公尺的
HIRUGANO高原，這裡早晚溫差大，夏天可作為避暑勝地，秋天賞楓葉
，冬天來滑雪。園區內除了兒童遊樂區、動物交流區、花田外，還有
木偶博物館。一望無盡的牧場，隨著季節不同，而有各種花季，一片
寬廣的花園，風景美不勝收。進入冬季，百花全讓白雪皇后逼著去冬
眠，只餘三生三世十里雪花，白茫茫大地廣漠無垠，此時的牧歌之里
儼然大小朋友的戲雪樂園，毕后，乘车前往游览郡上八幡，参观独特
的塑料食物样本。郡上八幡位于岐阜县中央的奥美浓的中心，长良川
上游与支流吉田川会合之处，是16世纪修建的郡上八幡城的“城下町
”（以诸侯的居城为中心发展起来的城镇）。毕后，游览郡上八幡城
，曾被作家司马辽太郎赞美过是日本第一美城。此城起初是战国时代
(1467–1590年)末期武将・远藤盛数建造的一座城寨。郡上八幡城随
着季节的变化展现的样子也会不同，有新绿时节也有红叶，冬天时的
雪景也非常漂亮。另外，每个季节还会有各自不同的活动，一年四季
都能享受到不同的快乐。
住宿：岐阜三位酒店或同级（当地4星级酒店）

第五天  岐阜 / 大阪 / 吉隆坡      （早）

早餐后，返回大阪，游览大阪著名的大阪城。大阪城也叫“金城”或
“锦城”，是大阪最著名的旅游观光景点，也是大阪的象征。它位于
大阪市中央区的大阪城公园内，与名古屋城、熊本城并列为日本历史
上的三大名城。丰臣秀吉统一日本列岛后，于1583年开始修建大阪城
来彰显自己的权力，后数次被摧毁，现在看到的是1931年重建的。然
后我们将回到大阪市最热闹的地区，心斋桥购物街和道顿崛美食街。
游毕后，告别难忘的日本，前往国际机场，乘搭班机返回吉隆坡。

第六天  抵达吉隆坡        （机上用餐）

抵达吉隆坡。



世界文化遗产的百川乡合掌村
Shirakawago UNESCO World Heritage 
郡上八幡塑料食物样本村
Gujyo Hachiman Sample Village
牧歌之里（体验四季不同的乐趣）
Bokka no Sato (Pastoral Village)
伏见稻荷大社
Fushimi Inari
飞弹高山古街
Takayama's old town
住宿于温泉酒店，泡天然温泉、真实体验
Stay hot spring hotel, experience natural hot springs, 
the real-life experience

行程特色 Highlights: 特点美食 Meal Highlights:

OSAKA / KYOTO / GUJO / TAKAYAMA / KANAZAWA / 
TOYAMA +SHIRAKAWAGO GASSHO VILLAGE

JAPAN HOKURIKU (SHIRAKAWAGO)
DELIGHTNightsDays

6  4

价格 Price : 出发日期 Departure Date :联络方式 Contact :

DAY 1  KUALA LUMPUR / OSAKA                (MOB)  
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Osaka, 
Japan. Upon arrival to Osaka, proceed to check in hotel.
Hotel: N Gate Hotel Osaka or similar (Local 4stars hotel) 

DAY 2  OSAKA / KYOTO / TAKAYAMA          (BLD)
After breakfast, proceed to Kyoto for visit Fushimi Inari, is the most 
important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the 
Shinto god of rice. Then will visit to Kinkakuji, was built to echo the 
extravagant Kitayama culture that developed in the wealthy aristo-
cratic circles of Kyoto during Yoshimitsu's times. Each floor repre-
sents a different style of architecture. After this transfer to Takayama 
check in hot spring hotel.
Hotel: Hida Plaza Hotel or similar (Local 4stars hot spring hotel) 

DAY 3  TAKAYAMA / SHIRAKAWAGO /    
  KANAZAWA / TOYAMA         (BLD)
After breakfast, visit to Takayama's old town, has been beautifully 
preserved with many buildings and whole streets of houses dating 
from the Edo Period (1600-1868), when the city thrived as a wealthy 
town of merchants. The southern half of the old town, especially the 
Sannomachi Street, survives in a particularly pretty state with many 
old homes, shops, coffee houses and sake breweries, some of 
which have been in business for centuries. Then will proceed to 
Shirakawago Gassho Village, nestled in a rural setting reminiscent of 
the old Japan, Shinkawago is world famous for its steeply thatch 
roofed or 'gassho-zukuri' style traditional of the finest in craftsman-
ship. Then will visit to Kenrokuen, in Kanazawa is justifiably classified 
as one of Japan's "three most beautiful landscape gardens" along-
side Mito's Kairakuen and Okayama's Korakuen. The spacious 
grounds used to be the outer garden of Kanazawa Castle and were 
constructed by the ruling Maeda family over a period of nearly two 
centuries. Opened to the public in 1871, Kenrokuen features a 
variety of flowering trees which provide the garden with a different 
look for each season.
Hotel: ANA Crowne Plaza Toyama or similar (Local 4stars hotel)

DAY 4  TOYAMA / GUJO / GIFU   (BLD)
After breakfast, visit to Bokka no Sato (Pastoral Village), located in the 
Okumino region in Gifu, is a theme park with flowers and foliage. 
Inside the theme park, you can see beautiful blossoms and abun-
dant greenery and can enjoy interactions with cute animals like 
Alpacas and horses, cows and sheep. In Bokka no Sato, kids and 
adults can appreciate a variety of events, such as animal shows 
including a horse show and a dairy farm experience. In addition, in 
4.5 hectares of the vast flower gardens, you can see lovely 
blossoms in each of the four seasons throughout the year. Winter 
time, you can enjoy Ski facilities here. Then will transfer to Gujo, visit 
to the famous Gujo Hachiman, Food Replica Shop, few people know 
that the plastic “food sample”, seen outside virtually every restaurant 
in Japan was invented in Gujo Hachiman. Then will proceed to visit 
Gujo Hachiman castle, was said to be the most beautiful mountain 
castle in Japan by Japanese writer Ryotaro Shiba. This castle was a 
fort in the Warring States period and was built by Endo Morikazu 
shortly before he died. The castle tower is important cultural property 
of Hachiman-cho and the whole area of the castle is specified as a 
historic site by the prefecture. 
Hotel: Hotel Resol Gifu or similar (Local 4stars hotel)

DAY 5  GIFU / OSAKA / KUALA LUMPUR        (B)
After breakfast, transfer back to Osaka. Upon arrival, visit The 
construction of Osaka Castle, started in 1583 on the former site of the 
Ishiyama Honganji Temple, which had been destroyed by Oda 
Nobunaga thirteen years earlier. Toyotomi Hideyoshi intended the 
castle to become the center of a new, unified Japan under Toyotomi 
rule. It was the largest castle at the time. After this proceed to 
Shinsaibashi, is the largest shopping area in Osaka where many 
boutiques and specialty shops are gathered. There are also many 
restaurants in Dotombori, where you can enjoy the Japanese food as 
well as a wide variety of tastes from all over the world. After this, 
proceed to airport for check in flight back to Kuala Lumpur.

DAY 6  ARRIVE KUALA LUMPUR         (MOB)
Arrived Kuala Lumpur.

传统天妇罗美食
Traditional Tempura Cuisine
酒店日式自助餐
《刺身、寿司、天妇罗》吃到饱
Japanese style hotel buffet
 <Sashimi, Sushi, Tempura>
 eat as much as you can
日式唰唰锅
Japanese SHABU-SHABU
高山特产飞弹牛套餐（可选鱼）
Takayama Hida beef set (can choose fish)


